
RESUM PLE 05/07/21 

 

• Es fa una declaració institucional de reconeixement i agraïment a les entitats i cossos 
que varen ajudar en l’extinció de l’incendi del dia 24 de juny. 

 
• Preguntem per diferents decrets: 

 Canvi en el traçat del camí dels contrabandistes entre Can Pardal i Can Boba. 
 Diferències entre les subvencions donades pels projectes de música a les 

Escoles durant l’any 2020. Hi ha escoles que no han pogut continuar amb la 
totalitat del projecte degut a les mesures COVID, i d’alters han incrementat 
cursos. 

 Denegació d’unes obres a Can Cabanyes degut a que modificaven elements 
arquitectònics i la casa està catalogada. 
 

• Votem a favor de la delimitació dels termes d’Argentona i La Roca del Vallès. 
 

• Votem a favor de la modificació de les ordenances referents a: 
 

 preus públics per a la teleassistència. 
 preus públics pels productes de venda durant la festa major o actes culturals. 

 
• Ens abstenim en el reconeixement extrajudicial de factures del 2020. Pugen un total 

de 243.000€. Una part són factures que no van entrar a l’Ajuntament fins el 2021, però 
també hi ha una part important de factures que no han seguit la tramitació correcta. 
 

• Ens abstenim en la modificació de crèdit 7/2021. Una part és per pagar les factures 
abans esmentades, però també critiquem que hi ha 34.000€ que l’Ajuntament aporta al 
Museu del Càntir i que són deguts a la mala gestió en assumptes laborals. 
 

• Votem a favor de l’adhesió al conveni amb la Diputació pel contracte de la 
teleassistència. 
 

• Votem a favor de l’aprovació de les bases per a les subvencions a empreses i nous 
emprenedors. 
 

• Votem en contra de la incorporació d’un permís recuperable de menstruació i climateri 
a les treballadores de l’Ajuntament d’Argentona. 

 
• Presentem juntament amb PSC i Junts x Cat una moció per a la millora de la 

senyalització i prevenció d’accidents. I també demanem s’estudïi la possibilitat de posar 
passos elevats en punts on hi ha un excés de velocitat o no es respecten les senyals. 
 

• Votem a favor del canvi de responsables en diversos contractes municipals. 
 

• Votem a favor dels dies festius locals pel 2022: el 6 de juny (2a pàsqua) i 4 d’agost. 
 

• Presentem una interpel·lació, preguntant pel criteri de no distribuir casa per casa el 
Cap de Creus i sí fer-ho amb l’agenda municipal. Preguntem per la quantitat de Caps 
de Creus encarregats i els sobrants, ja que sota les escales de la ràdio hi vàrem trobar 
16 caixes plenes. 
 



• Preguntem i critiquem: 

 
 Quan es preveu la col·locació definitiva dels jocs infantils al Centre Parroquial? 

(Resposta: a finals de juliol estaran col·locats). 

 Els sortidors de la Plaça Montserrat estan sense connectar perquè s’han de 
desinfectar? (Resposta: no hi ha contracte de manteniment). 

 Quines accions es portaran a terme per la campanya de sensibilització en la 
recollida d’excrements i neteja d’orins? (ens ho contestaran per escrit). 

 Quan es resoldrà la RLT? (ho portaran al ple de setembre). 

 Quan s’obrirà el casal de la gent gran del Cros? (Resposta: al setembre). 

 El mal servei que es dona des de l’ORGT de la Diputació pel que fa a l’atenció 
al vilatà. 

 Quina valoració es fa de l’obertura de la Piscina Municipal? (Resposta: bona). 


